
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 
Sagsnr.: 17462

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 10. september 
2009 stillet følgende spørgsmål nr. 475 (Alm. del), som hermed besvares.

Spørgsmål 475:

”Vil ministeren i forlængelse af svaret på FLF alm. del – samrådsspm. BY og BZ om 
brændemærkning af heste den 8. september 2009 redegøre for, hvor mange heste i 
Danmark, der allerede er chipmærket?”

Svar:

Siden 2002 og indtil nu er ca. 30.000 heste blevet chipmærket. Det drejer sig om heste, 
som er behandlet med lægemidler, der udelukker dem fra konsum. Herudover anslås det, 
at der chipmærkes årligt ca. 5000 heste i avlsmæssig sammenhæng.
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